
 

Interpellation 
Kommunfullmäktige 2020-02-10 
 
Belysningen i Brandbergen 
 
Under hösten har vi haft en lång politisk diskussion om tryggheten i kommunen. 
Kommunledningen har bjudit in kommunfullmäktiges partier för samtal i 
Trygghetskommissionen.  
 
Under samtalen tog jag vid ett antal tillfällen upp det bristande underhållet av belysningen i 
Brandbergen. Belysningen kring Brandbergen centrum slutade att fungera i september och 
felanmäldes. I kommunens trygghetsmätning för 2018 framgår det att många uppfattar just 
Brandbergens centrum som extra otryggt. Trots detta så tog det mer än 3 månader (!) tills dess 
att problemen åtgärdades. Kommunen skyllde på centrumägaren som skyllde på den privata 
hyresvärden. Det var en salig röra. 
 
På kommunstyrelsemötet 2019-12-11 så hade Vänsterpartiet ett förslag om att uppdra till 
förvaltningen att ta kontakt med lämpliga andra förvaltningar och privata aktörer i Brandbergen 
för att skapa ett aktörsövergripande samarbete för att hantera frågor som nedskräpning, 
bristande belysning och ansvar för den fysiska miljön. Detta är åtgärder som står med som 
förslag i Brandbergens utvecklingsprogram. Men vårt förslag röstades ner. 
 
Jag vill därför ställa följande frågor till stadsbyggnadsnämndens ordförande: 
 

1. Varför tog det så lång tid att åtgärda problemen med belysningen? 
2. Hur kommer du att agera för att problem med belysning åtgärdas snabbt, speciellt på 

platser som upplevs som mer otrygga än andra? 
3. Kommer du att agera för ett aktörsövergripande samarbete mellan fastighetsägare, 

bostadsrättsföreningar och kommunen i enlighet med förslagen i Brandbergens 
utvecklingsprogram? 

 

 
Samuel Skånberg (V) 


